
De juiste reflex
Goed besturen is vooruitzien. Een plan maken, dat plan bespreken met alle belanghebbenden, bijsturen indien nodig en vervolgens dat 
plan uitvoeren. Op die manier kom je tot een resultaat dat gedragen wordt door alle inwoners. Dat is de enige juiste refl ex die je als 
burgemeester of schepen zou mogen hebben wanneer je in de gemeente grote investeringen plant.

In Westerlo gebeurt het omgekeerde. Laten we het de foute Refl ex noemen. ‘Refl ex’ met een hoofdletter omdat het gaat over de 
plannen die het gemeentebestuur heeft met de voormalige discotheek. Het oorspronkelijke idee was om er een jeugdontmoetingscentrum 
van te maken. De N-VA is al langer vragende partij voor een jeugdontmoetingscentrum. Maar dat idee evolueerde naar iets wat leek op 
een veredelde parochiezaal en vervaagde gaandeweg tot ‘een plaats voor culturele en andere activiteiten’. De reden? Westerlo wil 
aanspraak kunnen maken op subsidies. Wat de meerderheid nadien met de Refl ex wil aanvangen, daarnaar hebben we het raden. We 
lezen iets over evaluatieconcerten, bigbandfestivals, jeugdmuziekfestivals, play-ins voor jongeren en ouderen, een theaterruimte of 
fuifruimte, exporuimte of opnamestudio ... Voor elk wat wils dus.

Of toch niet. De naaste buren werden niet geraadpleegd en de omschrijving is bewust dermate vaag 
gehouden zodat zowat elke activiteit erin past. Voor de meerderheid gaan goed besturen en vooruitzien 
niet samen. N-VA Westerlo wil een concreet plan van aanpak zien, en snel!

Guy Van Dijck
Voorzitter

Zondag 18 juni
Vanaf 9.30 uur

Asberghoeve, Asberg 2, Westerlo

Volwassenen: 18 euro
Kinderen tot 12 jaar: 10 euro

Inschrijven voor 9 juni bij 
Hilde Vanderauwera (0477 79 86 46) 

N-VA-ONTBIJTLezing door Theo Francken
N-VA Laakdal & Westerlo nodigen u uit

Zondag 28 mei 2023 
Om 10.30 uur

Theaterzaal De Krekke 
Sint-Lambertusstraat 29 - 2260 Westerlo

Parlementslid en voormalig staatssecretaris 
voor asiel en migratie Theo Francken geeft 
zijn visie op de paars-groene regering, 
defensie, de NAVO, de komende 
verkiezingen en de huidige actualiteit. 

Deelname is gratis. Iedereen welkom!

U kan een plaats reserveren via bit.ly/Lezing-Theo

Westerlo
N-VA Westerlowww.n-va.be/westerlowesterlo@n-va.be
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Vanuit de oppositie kan je pas twee weken na een college het 
verslag lezen. Het is noodzakelijk dat we vanuit de oppositie 
de notulen opvolgen. De informatie die we daarin vinden 
wordt immers vaak laat of zelfs niet gecommuniceerd naar 
de burger. Dat is spijtig. N-VA Westerlo blijft daarom streven 
naar meer openheid en transparantie naar onze inwoners 
toe.”

Hoe kan N-VA Westerlo het verschil maken? Welke 
programmapunten liggen jullie het nauwst aan het hart? 

Bert Wellens: “We moeten inzetten op duurzame energie. 
Als we inspanningen vragen van de inwoners, dan moet de 
gemeente het goede voorbeeld geven. De gebouwen die de 
gemeente in beheer heeft kunnen en moeten energiezuiniger 
worden. Dat is niet alleen belangrijk om stappen te zetten om 
de klimaatdoelstellingen te bereiken, maar het is ook nood-
zakelijk voor de portemonnee van de burger.”

Giel Van den Broeck: “Als leerkracht trek ik de kaart van de 
jeugd. Al sinds de vorige verkiezingen vragen we naar een 
jeugdontmoetingscentrum (JOC). Nu wil men de voormalige 
Reflex ombouwen tot een veredelde parochiezaal. Van een 
JOC is helemaal geen sprake meer. Dat is niet alleen 
frustrerend, maar ook doodjammer.”

Iris De Wever: “We proberen vooral een luisterend oor te 
bieden aan alle inwoners. Wat ik belangrijk vind is dat we 
rekening houden met de diversiteit van onze inwoners om tot 
een beleid te komen waarin inclusie centraal staat. Mijn stok-
paardje – het aanpassen van de bestaande speelterreinen voor 
kinderen met een beperking – krijgt nu eindelijk uitvoering.”

Welke score geven jullie aan het huidige gemeentebestuur? 
Waarom en wat kan beter? 

Bert Wellens: “Open communicatie is ver zoek. We worden 
als oppositiepartij maar al te vaak in het ongewisse gelaten 
of we worden te laat op de hoogte gebracht van de stand van 
zaken. We brengen regelmatig interessante onderwerpen aan 
op de gemeenteraad. Wanneer die goedgekeurd worden dan 
schuift men ze op de lange baan. Gaan we daarvan pas 
resultaat zien net voor de verkiezingen?”

Giel Van den Broeck: “Een objectieve score geven is 
moeilijk. Maar ik stel vast dat er vaak een laisser-faire 
mentaliteit heerst bij de meerderheid. Ze zitten wat vast-
geroest in hun gewoontes. Ik geloof sterk in het motto ‘alles 
kan beter’ en krijg spontaan de kriebels als ik mensen de 
zoveelste keer hoor zeggen dat ‘het toch goed is in Westerlo’. 
Natuurlijk is het goed in Westerlo, maar alles kan beter! Onze 
gemeente heeft ontzettend veel potentieel voor de jeugd, 
voor jonge gezinnen en op vlak van natuurbeleving. Dat zijn 
thema’s waarvoor ik me graag blijf inzetten.”

Bert en Giel, het is jullie eerste termijn als gemeenteraadslid. 
Er komt dus een hoop informatie op jullie af. Hoe filteren 
jullie om datgene over te houden waarop jullie zich willen 
toeleggen? 

Bert Wellens: “We vertrekken doorgaans vanuit het verslag 
van het college van burgemeester en schepenen. Van daaruit 
lezen we de verslagen van de verschillende adviesraden. Dat 
is uiteraard heel veel en we kunnen niet alles lezen, maar we 
hebben elk onze specifieke interesses. En wanneer we alles 
samenleggen dekt dat de hele lading. We verdelen dus als het 
ware het werk naargelang onze persoonlijke interesses en 
drijfveren.”

Giel Van den Broeck: “Eigenlijk volgen we alles op, maar we 
diepen de thema’s waarover we meer willen weten verder uit. 
Overleggen met collega’s of te rade gaan bij de gemeentelijke 
diensten schept ook vaak klaarheid en kan ons heel wat wijzer 
maken.”

N-VA Westerlo laat alle fractieleden zelf hun agendapunten 
voorbrengen op de gemeenteraad. Hoe gebeurt die 
taakverdeling?

Bert Wellens: “Onze raadsleden brengen zelf punten aan die 
ze op de agenda willen. Dan is het logisch dat hij of zij die 
thema’s zelf voorbrengt. Want zij kunnen de thema’s het beste 

kaderen. Komt een onderwerp dat eerder al door onze fractie 
geagendeerd werd opnieuw aan bod, dan zal het weer 
datzelfde fractielid zijn dat de nodige opmerkingen of 
antwoorden geeft.”

Iris, tijdens de vorige legislatuur maakte je als schepen mee 
deel uit van de meerderheid. Openheid en transparantie 
waren toen kernboodschappen vanuit de N-VA fractie. 
Hoe ervaar je dat als lid van een oppositiepartij? Stroomt de 
noodzakelijke informatie nog altijd door? 

Iris De Wever: “Als schepen zit je natuurlijk bij de bron. 

Op de sofa met gemeenteraadsleden Bert Wellens, Giel Van den Broeck en Iris De Wever

Als we inspanningen vragen 
van de Westerlonaars, dan 
moet de gemeente het 
goede voorbeeld geven.”
Bert Wellens

Het is goed in Westerlo, 
maar alles kan beter! 
Onze gemeente heeft veel 
potentieel dat nu niet tot
zijn recht komt.”
Giel Van den Broeck

We streven naar meer openheid en 
transparantie naar onze inwoners toe. 
De Westerlonaars verdienen dat!”
Iris De Wever

www.n-va.be/westerlowesterlo@n-va.be



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


